

2018 MUSTANG STARRING

Commercialisée depuis le printemps dernier, la Mustang 2018 sera bien entendu une des stars de la 2nd VISE MUSTANG RIDE.

It goes without saying that the Mustang 2018, commercialised since last spring, will be one of the stars of the 2nd VISE MUSTANG RIDE.



Nous vous l'avons présentée récemment, en annonçant sa venue au **FordStore** de Verviers, la **Mustang 2018** a effectué son entrée en scène récemment. Le public pourra la découvrir et l'admirer le dimanche 3 juin sur l'île **Robinson**, et tout au long du week-end sur la **place Reine Astrid**.

We had recently presented it, having announced its arrival at the **FordStore** of Verviers, the **Mustang 2018** having recently appeared on the scene. The general public will have the opportunity to discover and admire it on Sunday, 3rd June on the **Robinson island**, and throughout the entire weekend on the **Reine Astrid square**.

